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آمادگی استقلال و پرسپولیس 
فرسنگ ها دور از لیگ نخبگان

در حالی که معتبرترین رقابت های باشـــگاهی قاره آسیا 
امســـال با تغییر نام، برند و روش خود وارد فاز جدیدی 
شـــده، نماینـــدگان ایرانـــی حاضـــر در ایـــن مســـابقات 
همچنـــان بـــه روش هـــای قدیمـــی بـــرای آماده ســـازی 
در پیش فصـــل تکیـــه دارنـــد! لیـــگ قهرمانان آســـیا از 
ایـــن فصـــل تغییر نـــام و برنـــد داده و به لیـــگ نخبگان 
آســـیا تبدیل شـــده اســـت، بـــا فرمتـــی جدیـــد و البته 
ســـرمایه گذاری بیشتری از ســـوی کنفدراسیون فوتبال 
آســـیا که همراه اســـت با پاداش های مالی چشمگیرتر 
بـــرای تیم هـــای شـــرکت کننـــده و تیم هـــای موفق در 

ایـــن تورنمنت.
این تغییر در ســـطح اول فوتبال باشـــگاهی آسیا باعث 
شـــده تیم های بـــزرگ و ثروتمند قاره، تـــاش مضاعفی 
را نســـبت به ســـال های گذشـــته برای تقویت تیم های 
خود بـــه کار بگیرند و این را از تـــاش و تقای تیم های 
عربســـتانی، قطری و اماراتی در غرب آســـیا و همچنین 
نماینـــدگان شـــرق آســـیا در نقـــل و انتقـــالات می توان 
متوجه شـــد. در این بین امـــا دو نماینـــده اصلی ایران 
یعنی پرســـپولیس و اســـتقال هنوز حتی زمان شروع 
تمرینات خود را نیز مشـــخص نکرده انـــد و هیچ برنامه 
مشـــخصی برای حضور ویـــژه در اولیـــن دوره تورنمنت 

ویـــژه ای به نـــام لیگ نخبگان آســـیا ندارند.
برای پرســـپولیس، موفق ترین دســـتاورد تا اینجای نقل 
و انتقالات پیدا کردن جایگزین برای اوســـمار سرمربی 
قبلی شـــان بـــوده و آمـــدن گاریـــدو بـــه ایـــران باعـــث 
خوشـــحالی مدیران باشگاه اســـت. آنها در مورد تمدید 
قـــرارداد بازیکنـــان با آرامـــش خاصی در حـــال مذاکره 
هســـتند و در زمینـــه خریـــد بازیکنان جدیـــد نیز همه 
چیـــز تازه با ورود مربـــی جدید اســـتارت خواهد خورد.

از ســـوی دیگر استقال هم با مشـــکل تمدید قرارداد و 
نگه داشـــتن بازیکنان فعلی و افـــزودن بازیکنان جدید 
دســـت و پنجه نـــرم می کنـــد و البتـــه در زمینـــه خرید 
بازیکنـــان از همتای قرمزپـــوش خود جلوتر اســـت. با 
این حال جـــواد نکونام به دلیل نداشـــتن بازیکن کافی 
و باتکلیفـــی در زمینـــه قراردادهـــا، از شـــروع تمرینات 
تیم امتنـــاع کرده و آماده ســـازی تیم فعاً قرار نیســـت 
کلیـــد بخورد.در شـــرایطی که لیگ نخبگان قرار اســـت 
از شـــهریور ماه آغاز شـــود و فرمتی متفاوت نســـبت به 
گذشـــته نیـــز دارد، وضعیـــت نمایندگان ایران بشـــدت 
نگران کننـــده اســـت و بـــه نظـــر می رســـد کـــه فرصت 
ســـوزی در ایـــن زمینـــه می تواند تـــاوان ســـنگینی برای 

هر دو باشـــگاه داشـــته باشد.

نگاه

خبر

اولین جلسه گاریدو با درویش بعد از ورود به تهران

بی صبرانه منتظر بازی های پرسپولیس هستم

آینده من هنوز مشخص نیست

گولسیانی: با دیناموتفلیس توافق نکرده ام
باشو جواب تماس استقلالی ها را نمی دهد

بازگشت قایدی به استقلال، شاید وقتی دیگر

  گئورگی گولســـیانی همراه با تیم ملی گرجســـتان در مسابقات 
یـــورو حاضر شـــد و در ترکیب این تیم هم به میـــدان رفت. حالا 
امـــا بحث تمدیـــد قـــرارداد او به یکـــی از دغدغه های هـــواداران 

پرســـپولیس تبدیل شده است.
گولسیانی فصل گذشـــته هم ستاره خط دفاعی تیم پرسپولیس 
در لیگ بیســـت و ســـوم بود کـــه گل قهرمانی این تیـــم را هم به 
ثمر رســـاند؛ با این حـــال رویداد ویژه بعـــد از قهرمانی در لیگ به 
اســـتقبال او آمد، جایی که وارد لیست یورو ۲۰۲۴ گرجستان شد 

و در سه مســـابقه به میدان رفت.
 عملکرد درخشـــان گولســـیانی در یـــورو۲۰۲۴ هم باعث شـــد تا 
هـــواداران این تیـــم بر تمدید قـــرارداد مدافـــع ملی پوش گرجی 

خود تأکیـــد کنند.
 اخیـــراً ایـــن مدافـــع در گفت و گـــو با رســـانه های گرجســـتانی از 
عاقه اش به تیم دیناموتفلیس ســـخن گفتـــه و همین موضوع 
باعـــث شـــد تـــا شـــایعه انتقالـــش به ایـــن تیم قـــوت بگیـــرد با 
این حـــال امـــا گئورگـــی در گفت و گو بـــا خبرنگار ایران ورزشـــی 

ضمـــن تکذیب ایـــن موضوع گفـــت: »موضـــوع توافقـــم با تیم 
دیناموتفلیـــس و انتقالـــم به این تیـــم را تکذیـــب می کنم و این 
خبـــر صحت نـــدارد. این کـــه رســـانه هایی می گویند بـــا این تیم 

قـــرارداد امضا کردم اصاً درســـت نیســـت.«
 گولســـیانی در پاسخ به این ســـؤال که »آیا مسئولان پرسپولیس 
برای تمدید قرارداد با شـــما تماس گرفتند؟« پاســـخ داد: »آینده 

من هنوز مشـــخص نیست.«
 ایـــن مدافـــع گرجســـتانی بار هـــا از عـــدم تمـــاس مســـئولان 
پرســـپولیس بـــرای تمدید قـــراردادش انتقـــاد کرده بـــود و حالا 
هـــم ســـیگنال مثبتی بـــرای تمدیـــد قرارداد با ســـرخ ها ارســـال 

نکرده اســـت.

 برخی رســـانه ها از منتفی شـــدن حضور مهدی قایدی در استقال 
رونمایـــی کرده اند. خبری که چندان غیرقابـــل پیش بینی هم نبود 
و در روزهای اخیر وقتی اعداد و ارقامی که از ســـوی باشـــگاه شـــباب 
الاهلی امـــارات برای صـــدور رضایتنامه این بازیکن مطرح شـــد و یا 
اینکه به طور غیرمســـتقیم از درخواســـت مالی خـــود رونمایی کرد، 
مشخص شـــد که اساساً این انتقال نشدنی اســـت. از طرفی قایدی 
مشـــکاتی بابت خروج از کشـــور دارد و باید این مســـائل را برطرف 
کنـــد تـــا بتواند به راحتـــی به ایران بازگشـــته و در ترکیب اســـتقال 
بازی کند. با توجه به اینکه قایدی با چنین مشـــکلی مواجه اســـت، 
تـــا زمان برطرف شـــدن آن نمی توان حتی حضورش در اســـتقال را 
لحظـــه ای در ذهن تصور کرد. از طرفی شـــایعاتی وجود دارد مبنی بر 
اینکه همین مشـــکل بـــرای قایدی در کشـــور امارات هـــم به دلایلی 
بـــه وجود آمـــده که ایران ورزشـــی این خبـــر را تأییـــد نمی کند و این 
ماجرا تنها به شـــکل شـــایعه منتشر شده اســـت. اما درباره واقعیت 
مذاکرات میان باشـــگاه اســـتقال و قایدی نیز باید بـــه این موضوع 
مهم معترف بود که اساســـاً از روزی که باشـــگاه اســـتقال مذاکرات 
خود بـــا این بازیکن را کلید زد تا شـــاید او را دوبـــاره به ترکیب آبی ها 
بازگردانـــد، قایـــدی هیچ جواب درســـتی بابت اینکـــه می خواهد به 
اســـتقال بازگـــردد به مدیران باشـــگاه اســـتقال نـــداده که چنین 

اســـتراتژی خود عاملی شد در جهت طولانی شـــدن روند مذاکرات 
و ایجـــاد شـــایعات متعدد درباره بازگشـــت این بازیکن به اســـتقال 
و حـــرف و حدیث هـــای فـــراوان. امـــا اگر قایـــدی خود در ایـــن ایام 
شـــفافیت به خرج می داد و در مذاکره با مدیران استقال وضعیت 
خود را به طور دقیق تشـــریح می کرد خیلی زود اســـتقالی ها درباره 
حضور یا عدم حضور ســـتاره ســـابق خود به جمع بندی می رسیدند 
اما اتخاذ یک اســـتراتژی مبهم از ســـوی قایدی سبب شد تا پیرامون 
انتقال او خبرهای تأییدنشـــده بســـیاری منتشـــر شـــود. به هرحال 
اگـــر بخواهیم حقیقـــت را درباره ایـــن ماجرا بیان کنیـــم باید به این 
موضـــوع مهر تأییـــد بزنیم کـــه قایدی در ایـــن ایام هرگـــز از موضع 

شـــفافی در مواجهه با باشـــگاه برخوردار نبود.
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خوان کارلـــوس گاریدو ســـرمربی 
د  ا مـــد با لیس  پرســـپو یـــد  جد
شـــنبه وارد تهران شـــد. از باشگاه 
پرســـپولیس امیرعلـــی حســـینی 
ن  معـــاو مکـــی  ا د با حســـین  و 
ورزشـــی  معـــاون  و  بین الملـــل 
باشـــگاه بـــه اســـتقبالش رفتنـــد.

گاریدو بـــا یکی از دســـتیاران خود 
بـــه ایـــران آمـــد و ســـاعاتی بعد به 
ســـاختمان باشـــگاه پرسپولیس 
رفـــت تـــا بـــا درویـــش مدیرعامل 
باشـــگاه اولیـــن جلســـه کاری را 

برگـــزار کند.
دســـتیار  کـــه  نشســـت  ایـــن  در 
امیرعلـــی  و  بادامکـــی  گاریـــدو، 
حســـینی هـــم حضـــور داشـــتند 
ابتـــدا مدیرعامـــل پرســـپولیس 
و مربـــی جدیـــد  بـــه ســـرمربی 

پرسپولیس خوشـــامد گفت. وی 
در ادامه ابراز امیـــدواری کرد؛ این 
حضور مقدمه یک همکاری خوب 
و ماجراجویـــی موفـــق باشـــد که 
نـــه تنهـــا بـــه ادامـــه موفقیت ها و 
کســـب افتخـــارات در رقابت های 
داخلـــی بینجامـــد بلکه بـــا حضور 
گاریـــدو و همکارانش، بلندپروازی 
پرســـپولیس به صحنه رقابت های 

آســـیایی نیز کشـــیده شـــود.
بـــه  اشـــاره  بـــا  درویـــش  رضـــا 
اینکـــه از پرســـپولیس بـــه عنوان 
محبوب تریـــن تیم ایـــران و حتی 
آسیا یاد می شـــود درباره انتظارات 
هواداران بـــرای قهرمانی در لیگ و 
همچنین خیز برای موفقیت های 
بیشـــتر در ســـطح قـــاره ســـخن 

. گفت
در ادامـــه ســـرمربی اســـپانیایی 
سرخپوشـــان ایـــران نیـــز، ضمن 
تشکر از اعتماد باشگاه پرسپولیس 
و خیرمقـــدم مدیرعامـــل، اظهـــار 

داشـــت: برای من افتخـــار بزرگی 
اســـت که ســـرمربی تیم محبوب 
و پرافتخـــاری چون پرســـپولیس 
باشـــم که هوادارانی خـــاص دارد. 
من قبـــل از این یک بـــار در قالب 
سرمربی تیم العین امارات و برای 
بازی بـــا اســـتقال به ایران ســـفر 
کـــرده بـــودم ولـــی در ایـــن مدت 
پرســـپولیس،  داشـــتم  فرصـــت 
هـــواداران آن و جایگاهـــش را نزد 
مـــردم ایـــران و در فوتبـــال آســـیا 
بشناســـم. وی ادامـــه داد: مـــن 
هـــم بی صبرانه منتظـــر حضور در 
مسابقات با پرســـپولیس هستم. 
می دانـــم مـــردم ایـــران چه قـــدر 
فوتبالـــی هســـتند. امیـــدوارم بـــا 
هم در قالب همـــکاری و همراهی 
خـــوب، اتفاقات خـــوب و جالبی 
را رقـــم بزنیـــم. در ایـــن نشســـت 
در مورد شـــرایط تیـــم، بازیکنان و 
برنامه هـــای تمرینـــی نیـــز بحث و 

شـــد. گفت وگو 

تعیین تکلیف کادر پزشکی پرسپولیس
دکتر فریـــد زرینه به عنوان سرپرســـت کمیته پزشـــکی پرســـپولیس که 
رزومـــه تنی چند از پزشـــکان مشـــغول در تیم هـــای لیگ برتـــری و حتی 
رده هـــای ملـــی فوتبـــال کشـــور را در اختیـــار دارد قـــرار اســـت در دو روز 
آینـــده با مدیرعامل باشـــگاه جلســـه برگزار کـــرده و دربـــاره این موضوع 

تصمیم گیـــری کند.
 در ایـــن نشســـت قـــرار اســـت در خصـــوص ادامه همـــکاری باشـــگاه با 
علیرضا حقیقت پزشـــک تیم و ســـایر اعضای کادر پزشکی فصل گذشته 
تصمیم گیری شـــود تـــا آنها نیـــز راحت تر بتواننـــد برای حضـــور در تیمی 

دیگر بـــا توجه بـــه دو پیشـــنهادی که دریافـــت کرده اند اقـــدام کنند.

خارجی ها منتظر بلیت بازگشت
زمان تمرینات اســـتقال هنوز مشخص نیســـت اما بزودی تمرینات آبی 
انجام خواهد شـــد. در همین راســـتا وضعیت بازیکنـــان خارجی نیز باید 
به ســـرعت روشن شـــود. گفته می شـــود باشگاه اســـتقال منتظر است 
تا زمـــان شـــروع تمرین از ســـوی نکونام اعام شـــود تا بلیت بازگشـــت 

بازیکنان خارجی را نیـــز تهیه کند. 
بازیکنـــان خارجی اســـتقال اکنون در کشـــورهای خود درحـــال تمرین 
هســـتند و هیـــچ یک تمریـــن را رهـــا نکرده انـــد و مربیان اســـتقال نیز 

دورادور وضعیـــت آنهـــا را پیگیـــری می کنند.

حردانی هم به توافق رسید
یکی دیگـــر از بازیکنان ملی پوش اســـتقال نیـــز قرارداد خـــود را به طور 
رســـمی در روزهای پیش رو به امضا خواهد رســـاند. باشـــگاه استقال در 
روزهـــای اخیر با حردانـــی مذاکراتی انجام داد و درنهایت موفق شـــد نظر 
مســـاعد این بازیکن را جلب کـــرده و برای عقد قرارداد بـــا حردانی نیز به 
جمع بندی نهایی دســـت یابد. حردانی در روزهای اخیر از پرســـپولیس 
نیـــز پیشـــنهاد دریافت کرده بـــود و جبهه ســـرخ به دنبال جـــذب او بود 
اما باشـــگاه اســـتقال مانع ایـــن کار شـــد و حردانی نیز تمایلـــی به رفتن 

به تیم رقیب از خود نشـــان نداده اســـت.

بدون بازیکن تمرینات لغو شد
درحالی کـــه هنوز تکلیف بســـیاری از بازیکنان اســـتقال روشـــن نشـــده 
شـــروع تمرینـــات نیـــز امکان پذیـــر نخواهـــد بـــود و برگـــزاری تمرین تا 
روشـــن شـــدن وضعیت قـــرارداد بازیکنان به تعویـــق خواهد افتـــاد. روز 
گذشـــته مدیران اســـتقال صحبتی با جواد نکونام داشـــتند و قرار شـــد 
تا زمانی که تکلیف بازیکنان مشـــخص نشـــده، تمرینات نیز انجام نشود. 
اســـتقال درحال حاضر بازیکنان چندانی که تحت قرارداد این باشـــگاه 

باشـــند، دراختیار ندارد.


